



aura art | 愛畫室

## Application Form for Adult &amp; Teenager Art Course 成人及青少年藝術課程報名表格

Student Name		中文姓名	
Existing Student 舊生	<input type="checkbox"/> Yes 是 <input type="checkbox"/> No 不是		

Name of Course 課程名稱		Course No. 課程編號	
Number of Course 課程堂數	<input type="checkbox"/> 4 lessons 四堂 <input type="checkbox"/> 8 lessons 八堂 <input type="checkbox"/> 12 lessons 十二堂		
Fee 學費		Date of First Lesson 首日上課日期	

Date of Birth 出生日期	Day 日 /		Month 月 /	Year 年
Age 年齡		Sex 性別	<input type="checkbox"/> Male 男 <input type="checkbox"/> Female 女	

Home Address 住址			
Telephone 電話		Email 電郵	

## Application &amp; Payment Methods 報名及繳費方法

Method 1) Hand in the application form and tuition in person

Method 2) Email\* the application form to info@auraart.hk

Method 3) Fax\* the application form to 3544 1213

\* After receiving your email or fax, Aura art will issue a confirmation email. Please transfer the tuition into the bank account of Aura art and email or fax the deposit certificate to Aura art after you receive our confirmation email within 7 days.

方法一) 親身到本畫室繳交報名表格及學費

方法二) 電郵\* 報名表格至 info@auraart.hk

方法三) 傳真\* 報名表格至 3544 1213

\* 收到電郵或傳真後，本畫室會發電郵確認有關報名，收到確認信後請於7天內，將學費傳入本畫室銀行賬號及將存款單(註明學生姓名)電郵或傳真回本畫室。

Hang Seng Bank 恆生銀行	#264-506197-883	Cheque payable to 支票抬頭	AURA ART
------------------------	-----------------	---------------------------	----------

## Reminder 注意事項

- For every 4 regular lessons, students can ask for leave of 1 lesson (please inform us 2 days before the lesson) . Students can either choose to join make up lesson in other class within the same week or choose to postpone the lesson. No make up lesson or postponement is allowed for students who are absent for more than once. No make up lesson for non-regular courses.
- Changing course is not allowed after registration
- If Black Rainstorm Warning is issued or Typhoon Signal No.8 is hoisted, lessons will be postponed to next week. If Black Rainstorm Warning or Typhoon Signal No.8 is cancelled 2 hours before the lesson begins, lessons will continue. No make up lesson is allowed for absentees.
- Registration: First come, first served. The place is not transferable to others.
- Aura art may reserve the right to request for postponement of lessons for any venue or personnel adjustments.

- 學生每報讀四堂常規課程可請假一次(必須於兩天前通知)，學生可選擇於同星期其他班別補課或選擇順延一堂，請假多於一次將不設補課或順延；非常規課程則不設補堂。
- 學生報名後不可轉換課程。
- 黑色暴雨或八號風球生效時，課堂將順延一堂；如黑色暴雨或八號風球於開課時間兩小時前除下，課堂將會如常進行，缺席將不設補課。
- 學位分配以先到先得形式進行，學位不得轉讓他人。
- 本畫室可能因應場地或人員調動而要求學生順延課堂。

Signature of Applicant 申請人簽署		Date 報名日期	
------------------------------	--	-----------	--

<b>FOR OFFICE USE ONLY</b>			
Amount :	<input type="checkbox"/> Cash	<input type="checkbox"/> EPS	<input type="checkbox"/> Cheque no. _____
By :			
Date of application		Remarks	

☎ 2886 2359

☎ 3544 1213

✉ info@auraart.hk

🏠 RM712, Block A, Hoi Luen Industrial Centre, 55 Hoi Yuen Road, Kwun Tong 觀塘開源道55號開聯工業中心A座7樓712室

